
Notulen MR Steigereiland

Datum: dinsdag 12 maart 2024
Tijdstip: 19.30 uur
Locatie: Montessori Steigereiland

Overzicht aanwezigen en afwezigen MR:

Personeelsgeleding: Oudergeleding:

Ellen de Rooij (voorzitter) Maaike Mollema (secretaris)

Diana Landsmark Daan de Jong

Mans van der Heide Joost Berden

Stephanie Gouma Saskia Stoker

Afwezig:

Actielijst:

Actie: Wie Datum

De nieuwe notulen op de site plaatsen Ellen zsm

Verkeersveiligheid rond de school. Joost en Saskia lopend

Attentie voor de TSO moeders weer terug
brengen. Met klassenouders opnemen/
klassenouderbijeenkomst plannen.

Maaike

Ella

lopend

Mogelijkheden onderzoeken naar het beter
kunnen reguleren van het klimaat in de
klaslokalen

Daan/Mans lopend

Nr. Agendapunt: Doel: Starttijd:

1 Rondvraag Bespreken 19:30 uur

Geen

2 Agenda Vaststellen

De agenda is vastgesteld.

3 Notulen / actielijst Bespreken

De notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd.

Verkeersveiligheid rond de school:
Er is bericht gekomen vanuit de gemeente. Na de meivakantie (tot de zomervakantie)
zal er worden gestart met een schoolstraatproef. De straat zal dan gedurende maximaal



een half uur door middel van een paaltje worden afgesloten voor verkeer. De eerste keer
wordt dit begeleid door de gemeente, daarna moet de school dit zelf organiseren.
Vanuit school wordt nogmaals een bericht uitgestuurd naar alle ouders waarin wij de
verkeersveiligheid nogmaals een keer onder de aandacht brengen. Misschien kunnen we
met foto’s meer duidelijk maken waar de problemen liggen?

Vrijwillige ouderbijdrage:
Er is contact geweest met Alieke van de OR. De situatie is niet veranderd, er is nog
steeds sprake van een tekort. Dit jaar wordt dat opgevangen door de lopende begroting.
Reden voor het tekort zit hem mogelijk vooral in het proces. Dit moet dus mogelijk
volgend jaar anders.

TSO cursussen:
Deze zullen volgend jaar plaatsvinden. Dit jaar is dat niet meer mogelijk.

Attentie TSO moeders:
Maaike neemt de organisatie op zich. Ella zal een klassenouderbijeenkomst organiseren.

Klimaatregulatie in de klaslokalen:
Er is door Mans een brief naar Staij gestuurd. Er is uitvoerig antwoord gegeven. Er zitten
smart-sensoren in de school sinds 2017, deze hebben een jaar lang data verzameld. Er
wordt gekeken of dit weer kan worden aangezet zodat er weer data kan worden
verzameld. Warmtelast bij Amsterdamse scholen wordt ook onderzocht door de
gemeente, is bij veel scholen een probleem. Brainstorm:

- Idee om zelf de temperatuur te meten middels een sensor voor meer inzicht.
- Verder nadenken over hoe en wat wij zelf kunnen inzetten om de extreme

warmte in de lokalen tegen te gaan.
- Ramen eerder openzetten.
- Tips over het goed plaatsen van ventilatoren inwinnen.
- Expert uitnodigen voor advies.

4 Ingekomen post Kennisnemen

Brenda, voorzitter OR:
- duurzaamheid, Hoe kunnen wij onze leerlingen helpen om meer in verbinding

met zichzelf te blijven. Focus op wat we ze mee willen geven. Er komt een
gesprek.

5 Mededelingen van de directie Kennisnemen

- Theaterdagen achter de rug. Was succesvol.
- De IEP-toets is geweest: score = 83,3 (78 landelijk) Tevreden met de score.

6 GMR Bespreken

Gezamenlijk hebben wij naar de stukken van de GMR gekeken.

7 Vakantieregeling Instemmen

Speciaal verlof kan worden aangevraagd voor alle feesten. De vakantieplanning is nog
niet vastgesteld, volgt later.

8 Traktatiebeleid Orientatie

Uit het team is gekomen dat er steeds groter wordt uitgepakt met traktaties. Hoe willen
wij hiermee omgaan? Hoe houden wij het trakteren voor iedereen leuk en betaalbaar?



Iedereen gaat navraag doen bij andere ouders over hoe zij dit zien. Moet het trakteren
helemaal worden afgeschaft? Hoe kan een verjaardag op een andere manier aandacht
krijgen? Moeten er duidelijke eisen komen aan een traktatie? Later zal hier verder over
worden gesproken.

8 Speerpunten

1. Verkeersveiligheid om de school
Na de meivakantie (tot de zomervakantie) zal er worden gestart met een
schoolstraatproef.
Vanuit school wordt nogmaals een bericht uitgestuurd naar alle ouders waarin wij de
verkeersveiligheid nogmaals een keer onder de aandacht brengen.

2. Duurzaamheid:
Er zijn nieuwe acties uitgezet voor het onderzoeken van de Klimaatregulatie in de
klaslokalen.

3. Inclusiviteit:
Er is gesproken over het vieren van culturele feestdagen.
Binnenkort is er een studiedag waarin wordt gesproken over Wereldburgerschap.

9 Sluiting vergadering 21:00 uur


